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گروه سینما و تلویزیون -  این 
اتفاق هــم افتاد و محمدزاده ســال 
۹۸ در فیلمــی بازی نکرد. اکنون این 
بازیگر پس از گذشت یک سال، دوباره 
به سینما بازگشــته و قرار است در فیلم 

جدیدی بازی کند.
حضور موفق در صدر جدول 

فروش ۹۸
نوید محمدزاده سال ۹۸، 
بــا دو فیلم خــوب و مهم 
یعنــی »سرخ پوســت« و 
»متری شیش ونیم« حضور 
بسیار موفقی روی پرده 
ســینماها داشت. فیلم 
ساخته  »سرخ پوست« 
نیما جاویدی در گیشه 
رقمی نزدیــک به ۱۵ 
و  فروخت  میلیــارد 
شــیش ونیم«  »متری 
هم بــا فروش تقریبا 
۲۷ و نیم میلیاردی، 
به عنوان یک فیلم 
رکورد  اجتماعــی 
زد و در رتبــه دوم 
پرفروش ترین فیلم 
های سال ۹۸ قرار 
بر  گرفت.عــاوه 
این  موفقیت تجاری 
فیلم ها، بازی درخشــان 

نوید محمــدزاده در هر دو فیلم هم مورد 
توجه قرار گرفت. نقش کاراکتر »ســرگرد 
جاهد« در فیلم »سرخ پوست« از لحاظ سن، 
موقعیت اجتماعی، ویژگی های رفتاری و 
شخصیتی با دیگر نقش هایی که محمدزاده 
بازی کرده بود، تفاوت های زیادی داشت، 
به همیــن دلیل بازی محمــدزاده در این 
فیلــم بار دیگر توانایی او را در بازیگری به 

منتقدانش ثابت کرد.
غیبت در ســینما، حضور در 

نمایش خانگی
نوید محمدزاده همزمان با ایفای نقش 
در ســریال »قورباغه« به کارگردانی هومن 
ســیدی، طبق قراردادی که گفته می شود 
با ســرمایه گذار پروژه داشته، به مدت یک 
سال، اجازه بازی در فیلم یا تئاتری نداشته 
و علــت دوری او از ســینما، تعهدی بوده 
که به این مجموعه داشــته است، بنابراین 
محمدزاده در طول یک ســال گذشته تنها 
در ســریال »قورباغه« بازی کرده است. او 
سال جدید را هم با یک تجربه جدید یعنی 

گویندگی یک کتاب آغاز کرد. 
چند روز قبل نســخه صوتی کتاب 
»هیچ دوستی به جز کوهستان« نوشته بهروز 
بوچانی نویسنده مهاجر کُرد، با صدای نوید 
محمدزاده منتشر شد. محمدزاده تابستان 
ســال ۹۸، تصویــری از خود در کنار مانی 
حقیقی و با هشتگ »تفریق« در اینستاگرام 
منتشــر کرد. پس از انتشار این پست خبر 

حضور نوید محمدزاده در فیلم »تفریق« به 
کارگردانی حقیقی  منتشر شد و این تصور 
ایجاد شد که فیلم جدید محمدزاده »تفریق« 
اســت، اما تاکنون خبری درباره بازیگران 
جدید فیلم یا آغاز فیلم برداری آن منتشــر 

نشده است.
چالش بازی در نقش نابینا

دیروز خبر رسید که نوید محمدزاده 
در جدیدتریــن فعالیت ســینمایی خود، 
قرار اســت در فیلمی به نام »شب، داخلی، 
دیوار« به کارگردانی و نویســندگی وحید 
جلیلونــد، ایفای نقش کند. او در این فیلم 
که اکنون مرحله پیش تولید را می گذراند، 
نقش یک شــخصیت نابینا را بازی خواهد 
کرد، بنابراین ایفای نقش چنین شخصیتی، 
چالــش جدید و متفاوتی برای این بازیگر 
خواهد بــود و نوید یک نقــش متفاوت 

تــازه را در کارنامه ایــن بازیگر می دهد. با 
توجــه به این که در ســال های اخیر کمتر 
شاهد حضور شخصیت نابینا در فیلم های 
ســینمایی بوده ایم و در فیلم های شاخص 
که اصا چنین شخصیتی نداشتیم، بنابراین 
نوید محمدزاده فرصت بازی در نقشــی را 
پیدا کرده که مخاطــب کمتر در فیلم های 
ســینمایی دیده و از ایــن جهت هم برای 

تماشاگر جذاب خواهد بود. 
چند مــاه قبل زمزمه هایــی درباره 
بازی حامد بهداد در نقش این شــخصیت 

نابینا وجود داشت. گفته می شود این فیلم 
فضایی عاشــقانه  دارد و قصه یک فرد نابینا 
به نام »علی« را روایت می کند که آشــنایی 
ناگهانی اش با یک زن فراری، زندگی او را 

برهم می ریزد.
تجربه خوب اولین همکاری با 

جلیلوندها
ســابقه اولیــن همــکاری نویــد 
محمدزاده بــا برادران جلیلونــد به فیلم 
»بدون تاریخ، بدون امضا« می رســد. این 
فیلم ســال ۹۵ ساخته شــد و بهمن ماه ۹۶ 

روی پرده ســینماها رفت. ایــن فیلم در 
سی وپنجمین جشنواره فجر رونمایی شد 
و مورد استقبال منتقدان و تماشاگران قرار 
گرفــت. نوید محمدزاده در »بدون تاریخ، 
بدون امضا« نقش کاراکتری به نام »موسی« 
را ایفــا کرد که مرد بی بضاعتی بود، او بنا به 
دلایلی خودش را در مرگ فرزند کوچکش 
مقصر می دانســت و به شدت با این عذاب 

وجدان درگیر بود. 
محمــدزاده در این فیلــم، یکی از 
بهترین و تاثیرگذارترین بازی های خود را 
به نمایش گذاشت و در هفتاد و چهارمین 
جشنواره فیلم ونیز هم موفق شد در بخش 
»افق هــا« جایزه بهترین بازیگر مرد را از آن 
خود کند. جایزه بهترین کارگردانی نیز در 

همین بخش به وحید جلیلوند رسید. 
این فیلم به عنــوان نماینده ایران در 

اسکار معرفی شد اما به فهرست نامزدهای 
بهترین فیلم خارجی اسکار راه پیدا نکرد. 
خاطره خــوب از اولین همــکاری نوید 
محمــدزاده و بــرادران جلیلوند، باعث 
شده نســبت به این همکاری دوباره آن ها 

خوش بین باشیم.
»قورباغه« در راه است

گفتیم نوید محمدزاده در ســال ۹۸، 
سال پربار و موفقی را سپری کرد، او اکنون 
در سال ۹۹ هم روزهای احتمالاً درخشانی 
را پیش رو خواهد داشت. سریال »قورباغه« 
در راه اســت و این بازیگر امســال اولین 
حضور در نمایش خانگی را تجربه خواهد 
کرد. قرار بــود زودتر از این ها یعنی اوایل 
سال جدید منتشر شــود اما به دلیل شیوع 

کرونا این زمان به تعویق افتاد. 
باتوجه به ســابقه هومن ســیدی، 
پیش بینی این موضوع که سریال »قورباغه« 
اثر متفاوت و باکیفیتی خواهد بود ســخت 
نیســت. اطاعات خاصی از جزئیات این 
مجموعه منتشر نشــده اما بنابر تیزری که 
از سریال منتشر شــده می توان گفت، این 
مجموعه فضای معمایی و اکشن دارد و با 
تولیدات سال های اخیر در مدیوم نمایش 
خانگی متفاوت است. بازی در فیلم »شب، 
داخلــی، دیوار« هم دومیــن اتفاق مهم در 
زندگی حرفه ای اوست که باعث می شود 
ســال ۹۹ برای نوید محمدزاده سال بسیار 

مهمی باشد.

اواخر سال ۹۷، نوید محمدزاده در نشست خبری فیلم »سرخ پوست« در سی وهفتمین جشنواره فیلم فجر، اعلام کرد که سال ۹۸ هیچ فیلمی در جشنواره 
نخواهد داشت و گفت که دلیل دوری یک ساله اش از سینما این است که بیشتر روی نقش هایی که تا به حال بازی کرده فکر شود و این فاصله را لازم دانست.

سال سینمایی مهم 
برای نوید محمدزاده

گروه ســینما و تلویزیون -  محمد 
حسین لطیفی کارگردان سینما و تلویزیون 
مهمان برنامه »پشــت صحنه« رادیو تهران 
بود و درباره چگونگی ساخت آثار مناسب 
مــاه مبارک رمضــان و جدایی از شــبکه 

نمایش خانگی صحبت کرد.
وی در گفتگو با مصطفی امامی مجری 
این برنامه درباره ســاخت آثار مناسب ماه 
رمضان عنوان کرد: برای ســاخت سریال 
»صاحبــدلان« مدیر گروه فیلم و ســریال 
ساعت ۳ نیمه شــب قبل از اینکه سحری 
بخــورد، کنار من بــود. ۱۳ ماه قبل از اینکه 
به فیلمبرداری برسیم، فیلمنامه شروع شده و 
یک سال قبل از آن جلسات انجام شده بود. 
یعنی ۲ سال تاش کردیم تا به فیلمبرداری 
برســیم. این اتفاق می تواند درست باشد. 
نقدی که همیشه دارم این است که در سیستم 
مدیریتی ما، هر مدیری که می آید احساس 
می کند ممکن است یک سال بیشتر نباشد و 
الان هر چه که هست باید انجام دهد، به نام 

خود کند و برود. اما ســینما و سریال مانند 
گردو کاشتن است. من باید بنایش را بگذارم 
و نفر بعدی سودش را ببرد. بحث مالی مساله 

دوم است.
وی ادامــه داد: کارهای به فراخور ماه 
مبارک رمضان باید عمیق و تأثیرگذار باشد. 
یعنــی من باید فکر کنم و پیش خود بگویم 
کــه این آنتن ماه مبــارک را از من نگیرید یا 
آن بازیگــر به این فکر کنــد که در فیلم ماه 
رمضانی باشــم. لطیفی درباره کاراکترهای 
فانتزی و بعضاً غیر قابل باور مجموعه ها بیان 
کرد: بــا این کاراکترها به نوعی می خواهند 
کار را گارانتــی کنند. کار طنز بالاخره بیننده 
دارد. اگر فیلم جدی است، باید درام آن قوی 
باشــد. آن کارها بنیان اساسی می خواهد تا 

بیننده خود را جذب کند.
این کارگــردان دربــاره ادامه ندادن 
کار در شــبکه نمایش خانگی مطرح کرد: 
واقعیتــش ایــن بود که ســی دی و دزدی 
سی دی ها شــروع شده بود و حتی بعضی 

اوقات پخش کننده ها هم رو راست نبودند. 
شرایطی را دیدم که مناسب نبود. از آن طرف 
هم مساله سرمایه وجود داشت. اگر سریال 
سازی را بتوانیم به صنعت تبدیل کنیم، همه 
چیز درست می شــود. تا زمانی که صنعت 
نیست و مانند صنعت با آن برخورد نمی کنیم 

کار شدنی نیست.
وی در بخــش دیگری از این گفتگو 
درباره نبودش در فصل ســوم »قلب یخی« 
و ناتمــام ماندن آن گفت: ما به ممیزی های 
خیلی سنگین خوردیم. چهار قسمت آخر 
تبدیل به ۲ قسمت شد و آن ۲ قسمت را من 
هیچ وقت ندیدم. شــما فکر کنید که نصف 
کار شــما را ممیزی کنند و بزنند. من خیلی 
دل شکســته شدم اما قرار شد در فصل ۳ که 
خیلی زیباتر از همه قســمت ها بود، بتوانیم 
جبــران کنیــم. ولی من با ســرمایه گذار و 
تهیه کننده به اختافاتی خوردیم که ترجیح 
دادم به خاطر غرورم دیگر پای کار نایستم و 
کنار رفتم. اشتباه دوستان در این بود که وقتی 

قصه و بازیگران را عوض می کنند، نباید از 
اسم یک برند وام بگیرند. یعنی مردم با دید 
»قلب یخی« سریال را خریدند در صورتی 
که اگر اســم کار چیز دیگری می شد، شاید 
می گرفت. فکر می کنم اشــتباه در این بود 
که مــردم با یک انتظار دیگری آمدند و کار 

دیگری دیدند.
لطیفی دربــاره اجرای برنامه »هفت« 
بیان کرد: انگار آن طــرف ما را باور ندارند 
و بعضی وقت ها این گونه بوده که به چوب 
اتفاقات گذشته من را هم ممکن است برانند. 
»هفت« نیاز به حضور بیش از این دارد. اتفاقاً 
با مجتبی امینی برای ادامه کار صحبت کردم 
و گفتم که من ســال گذشته قرارداد داشتم 
که یک ســال ایــن کار را انجام بدهم. ولی 

مــن خودم را فدا کردم بــرای اینکه اتفاقی 
در سینما بیفتد. سینما انگار فکر می کند که 
مــن آمده ام یک پولی بگیرم. من مثل خیلی 
از این سلبریتی ها نیستم که بخواهم مسابقه 
اجرا کنم، من اسپانسر ندارم، دستمزدی که 
ما در »هفت« می گیریم شاید یک هفتصدم 
دوســتانم هم نیست. من اگر آمدم برای این 
بود که بتوانیم در سینما با هم یکدست شویم، 
انتقادپذیر باشیم و روی آنتن تلویزیون به هم 
پرخاش نکنیم. این یکی از شــروط من بود 
که به هیچ وجه فیلمساز در مقابل منتقد نباید 

بنشیند. این خیلی زشت است.
وی ادامه داد: اشــکالی ندارد که شما 
فیلمساز را بیاورید، حرفش را بزند و منتقد 
هم حرفش را بزند. مردم هم می توانند بگویند 

که کدام یک درســت می گوید. اما روبروی 
هم که قرار می گیرند ممکن اســت توهین 
شود. توهین در شأن برنامه »هفت« نیست. 
این اعتقاد شخصی من بود. بعضی ها گفتند 
که خودتان می برید و می دوزید، پاسخم به 
آنها این بود که شما نیامدید بنشینید و دفاع 
کنید.»پشت صحنه« برنامه ای است که یک 
هفته درمیان به صورت زنده به تهیه کنندگی 
امیرحسین ثقفی با اجرای مصطفی امامی و 
مجید یحیایی روی آنتن رادیو تهران می رود. 

سریال سازی باید یک صنعت شود
محمد حسین لطیفی:

گروه سینما و تلویزیون -  مجتبی 
کشــاورز تهیه کننده ویژه برنامه رمضانی 
»دعوت« از طراحی و ارائه پیشنهاد تولید 
یک برنامه جدید بــا همین تیم برای ایام 

پس از ماه مبارک رمضان خبر داد.
مجتبی کشــاورز تهیه کننده برنامه 
»دعــوت« درباره اینکــه چقدر حضور 
متفاوت حجت الاسام برمایی به استقبال 
از برنامه در ماه رمضان کمک کرده است؛ 
گفت: همه تیم تاش می کند تا تصمیمات 
گرفته شده، به بهترین شکل اجرایی شود 
و همــه تیم کمک می کند که تصمیم مورد 
نظر بهترین پرداخت را داشــته باشد. این 
حضــور متفاوت هم انتخابی بود که به آن 
رســیدیم و البته به انتخاب هایی که انجام 
دادیم باور داشــتیم. در واقع ما هیچ جا به 
»اگر«ها فکر نکردیم و به خروجی خوب 

آن باور داشتیم.
وی اضافه کرد: به طور مثال روزی 
که تیتراژ را به رضا صادقی پیشنهاد کردیم، 
اطمینان داشتیم تیتراژ می گیرد و همینطور 
هم شــد چون ما صرفاً دنبال اسم خواننده 

نبودیــم بلکه دنبال اثر خوب و دلنشــین 
بودیم.

تهیه کننده »دعوت« در ادامه درباره 
دعوت از مــردم و مهمانان اجتماعی در 
برنامه های تلویزیونی ماه رمضان گفت: ما 
ایده خودمان را داشتیم و روی موضوعاتی 
که به آن فکر کردیم متمرکز شدیم و برای 
بهترین شــکل اجرای آن تمام تاشمان 
را کردیــم. همه تمرکزمــان برای بهترین 

خروجی از طرح اولیه »دعوت« بود.
وی دربــاره اینکــه چــرا ایــن 
موضوعات اجتماعی و مهمانان مردمی به 
ماه رمضان منحصر می شــود، اعام کرد: 
برنــد »دعوت« برای ماه مبارک رمضان و 
اتمسفر آن طراحی و تولید شده است، در 
ماه مبارک رمضان نوعی باور دینی بر روح 

آدمی حاکم می شود. 
حتی از کودکــی یادمان می آید که 

خیلی از آدم هایی که شــاید خیلی مذهبی 
هــم نبوده اند این روحیه در ماه رمضان بر 
آن ها غالب می شــود چون در این ماه باور 

مردم بر »خوب باشیم« است.
کشــاورز در پاســخ به این سوال 
کــه با توجه به اســتقبال مــردم از برنامه 
»دعوت« چرا در طول ســال به عنوان یک 
برنامــه روتین این برنامه را تولید و پخش 
نمی کننــد هم گفت: طراحــی این برنامه 
صرفاً برای این ایام بوده و به آن فکر شده 
است، اما به این فکر کرده ایم که برای ایام 
بعد از ماه مبارک رمضان با همین تیم طرح 
و ساختاری متفاوت را برای کار در مقاطع 
دیگــر با فرمی جدید و ســاختاری نو به 

شبکه ارائه دهیم.
وی در پایان در پاســخ به اینکه در 
رقابت با برنامه های دیگر خود را مقایسه 
می کنند یا خیر؟ بیان کرد: حتماً این رقابت 
در عمــل وجود دارد ولی هر روز خود را 
فقط با دیروز خودمان مقایســه می کنیم و 
قطعاً دیگر برنامه ها را هم رصد می کنیم اما 

برای رقابت برنامه ای را تولید نمی کنیم.

گروه سینما و تلویزیون - تهیه کننده 
فیلم ســینمایی »پوست« از اکران فیلم خود 
در سینماها بعد از حضور در جشنواره های 
خارجی خبر داد.مهم ترین فیلم های سینمایی 
جشــنواره فجر در سال قبل، قابلیت بسیار 
خوبی برای اکران در »سینما آناین« را دارند. 
این فیلم ها به علــت ماندن در صف اکران 
به دلیل شــرایط کرونا و تعطیلی سینماهای 

کشــور، عطش بینندگان خود را دوچندان 
کرده اند و تماشاگران انتظار اکران این فیلم ها 
را می کشند.بدون شک فیلم »پوست« پدیده 
سی وهشتمین جشنواره ملی فیلم فجر بود. 
فیلمی خوش ســاخت و جذاب در گونه 
وحشت. این فیلم توانست سیمرغ بهترین 
جایزه »هنــر و تجربه« را به دســت آورد.
محمدرضا مصباح تهیه کننده این فیلم گفت: 

واقعیت این است که در حال حاضر حضور 
در جشنواره های خارجی را دنبال می کنیم و 
بعد از حضور و برررسی های بعدی ابتدا در 
سینما فیلم  را اکران می کنیم و سپس در شبکه 
نمایش خانگی.مبنی بر اینکه جشنواره های 
جهانی به دلیــل کرونا در حال توقف اند و 
امکان دارد فیلم امسال نتواند در جشنوارها 
شــرکت کند بیان کرد که انتخاب فعلی ما با 

توجه به این شــرایط، جشنواره های شرقی 
خصوصاً »توکیو« اســت. فضا، رویکرد و 
حــال و هوای این جشــنواره ها با این فیلم 
بیشــتر هم خوانــی دارد و از طرفی به دلیل 
اینکه کرونا و بیماری آن از این منطقه نسبت 
به دیگر کشورها زودتر در حال از بین رفتن 
اســت، امید برگزاری و شــرکت در آن نیز 

بیشتر است.

گروه سینما و تلویزیون -  تلویزیون 
ایتالیا دستور ســاخت فصل پنجم سریال 
»گومــورا« را که با تمرکز بــر مافیای ناپل 

ساخته شده است، داد.
فصل پنجم سریال مافیایی »گومورا« 
تا پایان تابستان فیلمبرداری می شود اما این 
ممکن اســت آخرین فصل از این سریال 
باشــد. تهیه کننده سریال گفته است انتظار 
می رود فیلمبرداری این فصل بین جولای و 
سپتامبر )نیمه تیر تا نیمه شهریور( انجام شود.

مارکو دآمور که در نقش شــخصیت 
اصلــی چیرو دی مارســیو در ایــن درام 
تلویزیونی بــازی می کنــد کارگردانی ۵ 
قســمت اول این ســریال را انجام می دهد 
و کلودیــو کوپلینــی نیز بــه روال معمول 

کارگردان اصلی سریال است.
کار نوشتن فیلمنامه در مراحل نهایی 
اســت و به گفته توزی رییس گاتلیا که کار 
تولید را برعهده دارد، بیشــتر راه رفته شده 
است.یک اپیزود از این فصل خارج از ایتالیا 

فیلمبرداری می شود.
تــوزی تاکید کرده که این فصل عالی 

خواهه بود و سعی کرده اند کارهای متفاوتی 
انجام دهند و این فصل از زاویه ای متفاوت، 

تاریک و حسی ساخته می شود.
وی تاکید کرد با وجود همه تحسین ها 
و نقدهای مثبتی که از این ســریال به عمل 
آمده، فصل ۵ احتمالا آخرین فصل سریال 
خواهد بود. وی افزود: در این لحظه ما چنین 

تصوری داریم.
از  ایتالیایــی  نســخه  »گومــورا« 

»پدرخوانــده« و »ســوپرانوها« اســت که 
درگیری های گروه هــای مختلف مافیای 
ایتالیا را تصویر می کند. این ســریال درام با 
بازی سالواتوره اسپوزیتو، دامور و کریستینا 
دل آنا به ۱۹۰ کشور در سراسر دنیا فروخته 

شده است.
گفته شده گروه ســاخت فیلم برای 
اواخر ژوئن آماده شــده اند و انجام تســت 
کرونــا از بازیگران و همه اعضای گروه هم 

حداقل هفته ای یک بار انجام می شــود. در 
واقع از نظر تکنیکی مشــکلی برای شروع 
کار وجــود ندارد اما با توجه به کرونا اوایل 
جــولای )نیمه تیر( منطقی ترین زمان برای 
شروع کار است.توزی از حاضران همیشگی 
در جشــنواره فیلم ونیز است و سال پیش 
اولین فصل سریال »صفر صفر صفر« را در 
لیدو به نمایش گذاشت. او امیدوار است که 
با وجود همه چالش ها این جشنواره امسال 

هم برگزار شود.
»گومورا« بر مبنــای رمانی تحقیقی 
نوشــته روزنامه نــگار ایتالیایــی، روبرتو 
ســاویانو که سال ۲۰۰۶ منتشر شد، ساخته 
می شود. در این کتاب بخشی از فجایعی که 
کامورا، مافیای ناپل در اقتصاد ایتالیا و زندگی 
مردم عادی منطقه مرتکب می شود تصویر 
می شود.بر مبنای این رمان فیلمی سینمایی به 
کارگردانی متئو گارونه ساخته شد که جایزه 
بزرگ جشــنواره فیلم کن سال ۲۰۰۸ را از 
آنِ خود کرد.مجموعه تلویزیونی »گومورا« 
با ایده گرفتن از این کتاب از سال ۲۰۱۴ در 

شبکه اسکای ایتالیا روی آنتن رفته است.

گروه سینما و تلویزیون -   مرتضی 
فرشــباف کارگردان ســینما، به آخرین 
وضعیــت تولید جدیدتریــن فیلم بلند 

سینمایی خود اشاره کرد.
مرتضــی فرشــباف کارگــردان 
ســینما، درباره آخریــن وضعیت تولید 
فیلم ســینمایی »سهراب شــهید ثالث« 
گفــت: فعاً پیــش تولید فیلــم را جلو 

می بریم و ســعی می کنیــم اوایل مهر آن 
را کلیــد بزنیم. اگر شــرایط لازم فراهم 
شــود و در صورت برگزاری جشنواره 
 فیلــم فجــر، این اثــر را آنجــا نمایش 

خواهیم داد.
ایــن کارگــردان در خصــوص 
بازیگــران فیلمش بیان کــرد: بجز علی 
مصفا که در نقش ســهراب شــهید ثالث 

ظاهر می شود، بازیگرانی در نقش  جوانی 
ســینماگرانی چون عباس کیارســتمی، 
بهرام بیضایــی و امیر نادری ایفای نقش 

خواهند کرد.
در  قبــاً  فرشــباف  مرتضــی 
مصاحبه ای به مــا گفته بود، فیلمبرداری 
ایــن اثر از تهــران آغاز می شــود؛ بعد 
بــه پاریس می رســد و در برلین خاتمه 

می یابد.
گفتنی است سهراب شهید ثالث از 
کارگردان های شــناخته شده ایرانی بوده 
است. »تومان« آخرین فیلم  بلند سینمایی 
مرتضی فرشــباف که در سی و هشتمین 
جشــنواره فیلــم فجر حضور داشــت، 
 قرار اســت به صــورت آناین نمایش 

داده شود.

مافیای ناپل در تلویزیونهیچ وقت به »اگر«ها فکر نکردیم

حضور عباس کیارستمی و چند کارگردان  دیگر در یک فیلم!اکران »پوست« بعد از حضور در جشنواره های خارجی

فصل ۵ سریال »گومورا« ساخته می شودتدارک تیم »دعوت« برای برنامه تازه

نوید محمدزاده در جدیدترین فعالیت سینمایی خود، قرار است در فیلمی به نام »شب، 
داخلی، دیوار« به کارگردانی و نویسندگی وحید جلیلوند، ایفای نقش کند. او در این 
فیلم که اکنون مرحله پیش تولید را می گذراند، نقش یک شخصیت نابینا را بازی 
خواهد کرد، بنابراین ایفای نقش چنین شخصیتی، چالش جدید و متفاوتی برای این 
بازیگر خواهد بود و نوید یک نقش متفاوت تازه را در کارنامه این بازیگر می دهد.

گروه ســینما و تلویزیون - علی 
عامل هاشــمی بازیگر نقش »سرباز« از 

چگونگی حضور در این سریال گفت.
علی عامل هاشمی بازیگر سینما و 
تلویزیون درباره ســریال »سرباز« گفت: 
هادی مقدم دوســت به عنوان کارگردان 
برای انتخاب نقش شهاب بسیار حساس 
بود و بازیگران مختلفی را در ذهن داشت. 
قبــل از من، آرش مجیــدی برای نقش 
یحیی انتخاب شــده بود و به قول آقای 
مقدم دوست، کاراکتر یحیی یک پهلوان 
فقیر اســت که کار خیر می کند، ولی فقیر 
اســت و چون قرار بود برای نقش مقابل 
یحیی بازیگری را انتخاب کنند که عاوه 
بر داشتن شخصیت خودجوش و اکتیو از 
لحاظ قامت همیشه یک نگاه بالا به پایینی 
از طرف یحیی به شــهاب باشد، من برای 

این نقش انتخاب شدم.
وی دربــاره همــکاری بــا آرش 
مجیدی افزود: آرش مجیدی یک بازیگر 
حرفه ای و بی نظیر اســت و در کنارش به 
عنوان نقش مقابل احساس خوب دارید 
که دائم همراه بازیگر اســت از این رو از 

همکاری با او لذت بردم.
عامــل هاشــمی دربــاره نظرات 

مخاطبــان گفت: نظــر مخاطبان خیلی 
متناقص اســت، اکثرا با ســریال ارتباط 
برقرار کرده اند. به نظر من بعضی اوقات 
وقتــی خیلی فحش می خــوری، یعنی 
کارت را درســت انجام داده ای. برخی 
از مخاطبــان با نقش ارتباط خوبی گرفته 
و به من می گویند چقدر آدم ترســو و کم 

رویی هستی!
این بازیگر درباره معاف شدن خود 
در ســربازی توضیح داد:من سربازی را 
با قانون ســه برادر معاف شــدم، البته در 
سریال »سرباز« ۲۱ ماه سربازی را تجربه 

کردم.
عامل هاشمی درباره گزیده کاری 
خــود عنوان کرد: گزیده کار نیســتم اما 
عاقه شــخصی من با توجه به شرایطی 
که برای مردم کشــورم وجــود دارد این 
است که لبخندی روی لب های مخاطبان 
تلویزیون بیاورم. سریال »سرباز« ۲۱ ماه 
طول کشید و من با هماهنگی تهیه کننده 
و برنامه ریز چند کار دیگر مثل ســریال» 
محکومین«، »ســال های دور از خانه« را 

هم کار کردم.
وی ادامه داد: به عنوان یک هنرمند 
همیشه به این فکر می کنم که دغدغه های 
اجتماعی را برای لحظاتی از مردم کشورم 
دور کنم و بتوانم آن ها را بخندانم. سریال 
»ســرباز« برخاف تجربه هایی که انجام 
داده بودم، سریالی است که ترجیح بر این 
بود، ذائقه مــردم را قلقلک دهد و اینکه 
مردم با یک شخصیتی رو به رو شوند که 
بامزه نیست؛ اگر هم بامزه است، لج دربیار 

است و این برای من جذاب بود.

وی دربــاره پخش ســریال در ماه 
رمضان بیان کرد: زمانی که سریال را بازی 
می کردیم، قرار نبــود ماه رمضان پخش 
شود. ذائقه و فصل برای پخش سریال ها 
بسیار مهم است. من همیشه فکر می کردم 
این سریال در یک فصل سرد پخش شود 
تا با روایت فصل همخوانی داشته باشد. 
اما به دلیل ماجرای کرونا پخش ســریال 

زودتر انجام شد.
وی افزود:به نظر خود من ســریال 
ذائقه ماه رمضان نیســت؛ در ماه رمضان 

مردم به دنبال فعالیت خیلی بالا وچالش 
دراماتیک هستند. سریالی با این مضمون 
که قرار اســت مردم را به فکر فرو ببرد و 
یاد یکسری از آدم ها و خاطرات خودشان 
بیاندازد برای ماه رمضان سنگین است، اما 
معتقد هســتم باید ذائقه مردم بالاتربرود 
و روز بــه روز فرهنگی تر شــود و این 
فکر کردن و این تفکر برای تماشــاچیان 

تلویزیون مهم است.
عامل هاشــمی درباره ادامه سریال 
»ســرباز« اظهار کرد: بــه نظرم مخاطبان 
»سرباز« روز به روز بیشتر می شوند چراکه 
بازیگران بیشــتری اضافه خواهند شد ما 
هنوز از پدرام شــریفی، جواد خواجوی، 
نیما شــعبان نژاد بازی ندیدیم. البته مردم 
به این ساختار موقعیتی در فیلمنامه عادت 
خواهنــد کرد و برای آنها جذاب خواهد 
شد که اکثر فیلمنامه موقعیت های جذاب 
دارد و در عــرض فیلمنامه هم موقعیت 
جذاب وجود دارد و در طول فیلمنامه کم 

کم با سریال همراه می شوند.
بازیگــر »ســال های دور از خانه« 

درباره پیشــنهادات اخیر بیان کرد:چند 
کار پیشــنهاد شــده اســت، اما به دلیل 
شرایط کرونا هنوز خبری نیست. سازمان 
سینمایی فقط برای چند فیلم مجوز داده 
است که بالای ۷۰ درصد فیلمبرداری شده 
بودند. اما کار های تلویزیون همچنان برای 
من جذاب تر است. در این شرایط عاقه 
مند نیســتم که مردم برای خندیدن هزینه 
کنند؛ بیشتر از این ها به آنها بدهکار هستیم 
و باید ســعی کنیم که مجانی بخندانیم و 

سرگرمشان کنیم.
عامل هاشــمی درباره تاثیر گذاری 
خانواده بــرای حضــور در این عرصه 
گفت: برادرم بسیار بازیگر خوبی است و 
از او بسیار یاد گرفتم، اگر بخواهم از تاثیر 
گــذاری بگویم؛ خانواده من این اتفاق را 
برایــم رقم زده اند چراکه پدرم بازیگر و 
کارگردان صدا و ســیمای مشهد است و 
او یک نمایش رادیویی به نام »دهکده« را 
حدود ۳۵ سال است که ادامه می دهد. او 
مشــوق اصلی ما بود. البته هدایت زودتر 
از من وارد دانشــگاه و البته معروف شد، 
اما من هم درهنرســتان و هم دانشــگاه 
بازیگری خواندم و سالیان سال تئاتر کار 
کردم تا به مرور وارد حوزه تصویر شدم.

هاشمی؛ بازیگری که با وجود معافیت، سرباز شد

»سرباز« ذائقه مردم را قلقلک می دهد
گروه ســینما و تلویزیون -  فیلم کوتاه »نگران نباش« به جشنواره بین المللی فیلم 
»کرونا« آلمان راه پیدا کرد. فیلم کوتاه »نگران نباش« ســاخته مانا پاک سرشت در نخستین 
دوره جشنواره بین المللی فیلم »کرونا« آلمان که به صورت آناین برگزار می شود، نمایش 
داده خواهد شد. از بین ۱۲۶۲ فیلم ارسالی به جشنواره ۳۶ اثر به مرحله نهایی جشنواره راه 
پیدا کرده اند.انتخاب بهترین فیلم از نگاه مخاطبان در این جشنواره به صورت آناین خواهد 
بود که جایزه آن ۵۰۰ یورو و جایزه بهترین فیلم از نگاه داوران ۱۵۰۰ یورو تعیین شده است. 
فیلم های منتخب در این جشــنواره به صورت مستقیم به جشنواره interfilm برلین راه 
پیدا می کنند.»نگران نباش« داستان دختر نوجوانی را روایت می کند که روز تولدش به دلیل 
کرونا تنها در خانه قرنطینه است و مادر پرستارش از بیمارستان یک سوپرایز برای او دارد.

برخی عوامل تولید این فیلم کوتاه عبارتند از نویسنده و کارگردان: مانا پاک سرشت، 
صدا: ماهان پاک سرشت، بازیگر: یلدا رمزی، مدیر تولید: دانیال شفیعی و تهیه کننده: البرز 
پورصیاد.نخســتین دوره جشــنواره بین المللی فیلم »کرونا« آلمان ۱۰ تا ۲۴ می برابر با ۲۱ 

اردیبهشت تا ۴ خرداد در حال برگزاری است.

گروه ســینما و تلویزیون - »سپهر مومنی« این روزها مشغول ساخت انیمیشنی با 
موضوع دعوای زوجی میانسال بر سر برنامه تلویزیونی مورد عاقه شان است.

تولید انیمیشــن ســاخی به کارگردانی و تهیه کنندگی سپهر مومنی ایردموسی در 
روزهای قرنطینه  خانگی همچنان ادامه دارد. این فیلم از تولیدات مرکز گسترش سینمای 
مستند و تجربی است. مومنی با اشاره به آغاز تولید این انیمیشن در بهار سال ۹۸، گفت: در 
حال حاضر طراحی انیمیت های ساخی به پایان رسیده و امیدواریم تا شهریور ۹۹ این کار 
را آماده نمایش کنیم، هرچند که شــیوع بیماری کرونا باعث شــد به ناچار دورکار شویم و 
نتوانیم کار جمعی و ارتباطی که در ابتدای تولید داشتیم را ادامه دهیم، اما در تاش هستیم 
تولید کار به تعویق نیافتد.وی با بیان این که در ابتدای شــکل گیری ایده، عاقه به ســاخت 
انیمیشنی اکشن داشته، تصریح کرد: به دنبال ساخت اثری اکشن بودم که درگیری دو نفر را 
نشان دهد و در عین حال جنگ ابرقدرت ها و در نظر گرفته نشدن مردم در این جنگ ها را 
به تصویر بکشد؛ اما چون میخواستم این مبارزه را در بستری طنز به تصویر بکشم، دعوای 
زن و شــوهری را برای تعریف داستان انتخاب کردم.به غیر از سپهر مومنی ایرد موسی که 
کارگردانی، تهیه کنندگی، نویسندگی و طراحی انیمیت این انیمیشن را برعهده دارد، زهره 
عباسی به عنوان بک گراند آرتیست و کامپوزیت در تولید این انیمیشن دو بعدی حضور دارد.

گروه ســینما و تلویزیون - مجموعه »با هم بازی« به کارگردانی ابوذر حیدری و 
تهیه کنندگی مهدیه ســادات محور روی آنتن تلویزیون می رود.مجموعه »با هم بازی« به 
کارگردانــی ابوذر حیدری و تهیه کنندگی مهدیه ســادات محور و از تولیدات خانه هنری 
رسانه ای دیما، در ۳۰ قسمت ۳ تا ۵ دقیقه ای تولید و برای پخش در شبکه های تلویزیونی 
آماده نمایش شد. سری دوم مجموعه »با هم بازی« برای گروه های مختلف سنی تولید شده 
اســت. در این برنامه به خانواده ها نشــان داده می شود که چطور می توانند در کنار هم و با 
حضور کلیه اعضای خانواده از خردسالان گرفته تا پدربزرگ و مادربزرگ، زمانی که دور 

هم جمع می شوند با هم بازی کنند.

رقابت »نگران نباش« در آلمان برای 
کسب جایزه ۱۵۰۰ یورویی

دعوای زوج ها بر سر تماشای 
تلویزیون انیمیشن شد

در خانه سرگرم شوید!

گرامی بادروز ملی27  اردیبهشت  روابط عمومیارتباطات و
روزنامه اقتصاد کیش


